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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mindenkinek jut meleg a télen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Zajlik javában a fűtési szezon és mint mindig, idén is előtérbe kerül az a probléma, hogy több,
mint félmillióan nem tudják az otthonukat kellően kifűteni a téli hónapok alatt, sokaknak alapvető
problémát okoz a tüzelőanyag biztosítása.
Továbbá bár egyre többen tisztában vannak vele, sajnos még mindig fel kell hívni a figyelmet arra,
hogy  tilos  a  hulladékok,  régi  bútorlapok,  vagy  korábban  kezelt  faanyagok  égetése  a  keletkező
mérgező füst miatt.

A szilárd tüzelővel (elsősorban fával) fűtő háztartások csak a szociális tűzifaprogram által tudnak
támogatáshoz jutni, ami már korántsem olyan egységes, mint a rezsicsökkentés.
Ráadásul a tűzifa ára az elmúlt években nagymértékben nőtt, míg a gáz és a távhő ára csökkent a
rezsicsökkentés óta.
Hazánkban az energiaszegénységgel  összefüggésben talán leggyakrabban emlegetett  probléma a
légszennyezés és az ezzel járó egészségügyi kockázatok. A rossz hatékonyságú ingatlanok magas
energia-fogyasztása,  rengeteg  széndioxid-kibocsátással  jár.  Az  energiaszegénység  az  otthonok
legalább a 10 százalékát érinti, ezenkívül évente körülbelül 1000 ember hal levegőszennyezéshez
köthető megbetegedésekben.
A  kormánynak  célja  kell  legyen,  hogy  a  valódi  rezsicsökkentés  érdekében  minél  több
háztartásban  újíthassák  meg  a  családok  a  fűtési  rendszert,  cserélhessék  ki  az  elavult
berendezéseket,  szigetelhessék  le  a  házaikat,  lakásaikat,  illetve  minél  több  háztartásban
juthassanak  hozzá  a  jóminőségű,  energiahatékony  tüzelőanyagokhoz,  hogy  az



 
energiaszegénység egyetlen otthont se érintsen.  

 

Tisztelt  Miniszter  Úr  szeretném  megkérdezni,  hogy  hogyan  tervezi  a  kormány  az
energiaszegénységet csökkenteni?

Hogyan támogatja a szilárd tüzelővel fűtő háztartásokat? 

Hogyan támogatják hosszútávon azokat a családokat, akik nem rendelkeznek megtakarítással,
mely lehetővé tenné számukra, hogy energetikai beruházásokat, felújításokat hajtsanak végre?

 

Tisztelettel várom érdemi válaszát!

 

Tisztelettel:

HohnKrisztina
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